# 立法會

# Legislative Council

立法會CB(3) 916/11-12號文件

檔 號: CB(3)/M/MM

電 話: 3919 3300

日 期: 2012年6月14日

發文者: 立法會秘書

受文者: 立法會全體議員

### 2012年6月27日的立法會會議

## 就"對立法會主席投不信任票" 動議的議案

黄毓民議員已作出預告,會在2012年6月27日的立法會會議上,就"對立法會主席投不信任票"動議議案。現隨文件附上有關的議案。立法會代理主席已指示應"按所交來的原有措辭印載"在立法會議程上。

立法會秘書

(林鄭寶玲女士代行)

連附件

## 2012年6月27日的立法會會議 黃毓民議員就 "對立法會主席投不信任票" 動議的議案

#### 議案措辭

就立法會主席曾鈺成先生於本年5月17日終止《2012年立法會(修訂) 條例草案》全體委員會審議階段辯論的決定,本會不信任立法會主席 曾鈺成先生。

#### (Translation)

# Motion on "Vote of no confidence in the President of the Legislative Council" to be moved by Hon WONG Yuk-man at the Council meeting of 27 June 2012

#### **Wording of the Motion**

That, regarding the decision of the President of the Legislative Council, Mr Jasper TSANG, to curtail the debate during the Committee stage of the Legislative Council (Amendment) Bill 2012 on 17 May this year, this Council has no confidence in the President of the Legislative Council, Mr Jasper TSANG.